CENTAURI SAGA
SZABALYKONYYV FAQ

ALTALANOS KERDESEK

Ha eltavolitok a jatékos tablamrol egy egység / fejlesztés kartyat, azt tegyem vissza a tobbi
lapom ko6z¢é, hogy majd egy késobbi idopontban 0jbol hasznalhassam, vagy végleg tavolitsam
el azt a jatékbol?

Vilasz: Tedd vissza a sajat kartydid kozé, hogy késébb 0jbdl hasznalhasd majd, ha akarod,
hacsak a kartya szovege mast nem mond.

Az ,,Astral Eagle” képesség kijatszhato-e tigy, hogy nem ugyan azon lapkan vagyok, mint az
ellenségem? Hasznalhat6-e gy, mint egy rakéta?

Viélasz: A jatéktéren barhol tartézkodva kijatszhatod, a jatéktéren barhol tartdozkodo
ellenséged ellen.

Mikor tudom kijatszani a pillangd hatést (,,Butterfly effect”)? Ez egy egyszeri hatas, mint a
tobbi kartya esetében?

Valasz: Akkor tudod ezt a kartyat reakcioként kijatszani, amikor huzol egy lapot. Ez egy
egyszeri hatas.

Ha egy specialis akcidkartya egy extra helyet ad az egységeimhez, vagy a fejlesztéseimhez,
akkor azok végig jatékban maradnak? Vagy csak egy fordulon keresztiil 1étezik ez az extra
hely?

Vilasz: Végig jatékban maradnak.

Ha egy esemény kartya szovege szerint el kell helyeznem 2 0j fosztogatdt, azt a velem azonos
szektorba kell elhelyeznem, vagy barhova letehetem a jatéktérre?

Vilasz: Ha a kartya szovege mast nem mond, akkor barhova elhelyezheted dket.

Tudok csillagbazist épiteni az ugrokapu szektoraban?
Vilasz: Igen.

Mi a kiilonbség a kék és narancssarga szinii parancsnoki kartyak kozott?
Vilasz: A kékek férfiak, a narancssargak nok.

FOELLENFELEK

A fdellenfelek biintetése / képességei atmenetiek-e, vagy allandoak?
Vilasz: Amig le nem gy6zitek 6t, addig allandoak.

Kire hat a Korrupt varji képessége?
Valasz: A jatékosok csillagflottaira és a kolonizal6 hajora.



LETAPOGATAS EREDMENYE

Az els6 forduloban kimarad a letapogatas eredménye fazis, vagy csak egyszeriien tegyiink le
két szektort, mivel nem tehetiink XMP jel6ldt egyik lapkéara sem?

Valasz: Nem, az els6 forduloban sem marad ki ez a fazis, igy eredményként mindig kapsz 2 0j
szektort a jatéktérre. Ezt kovetden jelennek meg a fosztogatok a szokdsos modon.

MOZGAS

A 12. oldal aljan irja a szabalykonyv: ,,Mozgas: Ha az adott szektor iires, akkor
atmozgathatod a csillagflottddat barmelyik szomszédos szektorba” és a 13. oldal aljan az
ellenfél elkeriilésénél: ,,ahhoz, hogy ki tudj mozogni egy olyan szektorbol, ahol fosztogat6 is
tartdzkodik, extra mozgaspontot kell fizetni...”. Ki tudok mozogni egy olyan szektorbol, ahol
van fosztogato, vagy csak egy iires szektorbol mehetek a szomszédosba?

Vilasz: Igen, ki tudsz mozogni az ilyen szektorbol is.

FELFEDEZES

Nagyon nehéz nyomon kdvetni, hogy melyek azok a szektorok, amiket mar felfedeztiink, és
melyek, amiket még nem. Kiilonosen a jaték elején, amikor még nem keriilnek elhelyezésre
XPM jeloldk, nehéz nyomon kodvetni mindent. Valamilyen ,,felfedezett” jelzd praktikus lett
volna.

Vilasz: Az OSSZES szektor, ami képpel felfelé keriil a jatéktérre felfedezettnek szamit. Az
egyetlen modja a ,.felfedezésnek™, ha a csillagflottadat a lent 1évd szektor lapkdkon kiviilre
mozgatod, hiizol egy 0j képpel lefelé forditott lapkat a készletbdl, és képpel felfelé lehelyezed
erre a mezore.

Fel tudok fedezni, ha egy ellenség is van ugyan ebben a szektorban?

Vilasz: Igen, tudsz. De ne feledd, hogy a felfedezés csak egy frissen elhelyezett lapkan
torténhet, igy elég ritka eset, hogy itt egy ellenség is tartozkodjon.

HARC

Amikor egy fosztogatd taldlkozik egy masik fosztogatoval, vagy foellenféllel, fosztogatd
hullam keletkezik. En csak egy fosztogatoval, vagy féellenféllel tudok harcolni a lapkan. A
szabalyok szerint a fosztogatd hullim minden esetben a fazis végén torténik, igy igen ritka
eset, hogy egy jatékos egy azonnali akcio kartyaval eltoljon egy ellenfelet a talalkozas fazis
alatt, igy lehetové téve egy masik jatékosnak, hogy 2 ellenséggel is talalkozhasson ugyan azon
a lapkan.

Vilasz: Ebben az esetben harcolhatsz egy valasztott fosztogatoval és HA elveszited a csatat,
¢s az ellenséged is ¢életben marad, akkor torténik a fazis végén meg a fosztogaté hullam. Nem
foglalhatod le mind a két ellenfeledet, hacsak nincs valamilyen kiilonleges képességed.

Néhany kartya lehetdvé teszi, hogy megsemmisithessem egy ellenségemet a normal
talalkozasi fazison kiviil. Példaul az olyan jatékos kartya amivel (egy harci jelzé megfizetése
utan) mozoghatok egy mez6t és megtamadhatok egy fosztogatot. (Tehat gy vélem, ez a harc
a mozgasi fazisban torténik meg.) Vagy az a fejlesztett akcid kartya, amivel ha 5-0st, vagy 6-



ost dobok a kockaval, egy szektor tdvolsagban sériilést okozhatok egy fosztogatonak. Ha igy
semmisitek meg egy ellenfelemet, megkapom érte a jutalmat?

Vilasz: Jutalmat csak a harci fazis végén kapsz (ha tortént harc). Nem kapsz jutalmat, ha az
ellenséged a harcon kiviili barmilyen mas hatas kovetkeztében semmisiil meg.

Ha lekotok egy ellenfelet, akkor azzal a végsdkig harcolok, vagy van lehetdség egy id0 utan a
visszavonulasra?

Vélasz: A harc valamelyik fél megsemmisiiléséig tart, felvaltva (a magasabb sebességlivel
kezdve).

JATEK ELOKESZITESE

Milyen lapkakat rakjak fel a jatéktérre?

Valasz: Az aktuélis forgatokonyv eltérd utasitdsa hianyaban tedd fel a Hajnal bolygd lapkédjat
¢s az ugrokapu lapkajat egymas mellé (amint az a jaték eldkészitése fejezetben abrazolasra is
keriilt). A jatékosok csillagflotta figurai az ugrokapu lapkan kezdenek.

Mi a kezdeti értéke a parancsnoki kozpont, csillagdokk, kutatdé laboratérium és a
csillagflottam tulajdonsagainak?

Valasz: A kezdd értékek nulla (a kockat tedd a jatektablad mellé egyeldre). Az egyéb indulod
statisztikdidat fehér keretes négyszog jelzi: harci érték (2), sebesség (2), pajzs (2), hajotest (8).

SZOLO JATEK

1 vagy 2 atcsoportositas akcidom van?
Vilasz: 2.

1 vagy 2 XPM jelolo lehet a rakteremben?
Vilasz: csak 1.

Mivel két csillagflottam van, azonos tulajdonsagokkal, osztoznak a hajotest pontokon és a
raktéren. Ha a kék harca sordn a hajotest értéke eléri a nullat, a sarga csillagflottdm is
megsemmisiil és visszakeriil az ugrokapu lapkara?

Vilasz: Nem. A két hajonak azonos a raktere és a hajoteste. Ha egy ,,hajod” megsemmisiil,
akkor annak a figurajat azonnal vissza kell tenni az ugrdkapura, és a hajotest értéke visszaall
8-ra. Tehat ha a hajotest értéke mondjuk 3-as, és az elsé hajod megsemmisiil, az visszakeriil
az ugrokapura, és a hajotest értéke 8-ra valtozik. Ha a masik hajodat is tamadas éri, az mar 8-
as hajotesttel védekezhet ellene.



